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Voelend denken en een nieuwe taal 
 

0:01:20…  
 

Als je dit denken erbij weglaat, het denken van dit veld, van de lichamen hier … dat 
is de taal van hier, dat die een totaal andere taal is als dat je in je gevoel zit. Je 

gevoelsintelligentie is echt de oorsprongtaal. Maar in een wereld waarin we nu zijn, 
merk je letterlijk dat alleen het voelen niet alleen de grote kantelpartij is, waarin 

we met z'n allen van weten dat het nodig is. Dus hoe hard je ook aan het voelen 

bent en hoe diep je ook aan het voelen bent, je ziet dat er nog een extra 
lanceringkracht nodig is, een extra beweging nodig is …  en dat zit hem dus in dat 

denken. Dus als daaruit zou ontstaan dat ik zeg, “doe het op jou manier” en jij hebt 
dan zoiets van “ik doe het op mijn manier, ik doe alleen maar voelen,” zou ik dat 

eigenlijk wel een blunder vinden vanaf mijn kant, als dat het effect is. Daarmee wil 
ik graag even mee starten. En daarmee proost ik op mijn eigen interessante wijzer 

woorden (lach). Zelfspot is ook goed hè … 
Vraag: Is het dan zo dat deze matrix denkend vraagt, dus eigen denken vraagt om 

te creëren? En niet alleen voelen? 
Martijn: Ja, dit is een hybridewereld, deze werkelijkheid. Het is een hele organische 

wereld en opgericht door mensen die van oorsprong zeer organische zijn, ook 
stamwerelden. Het zijn wezens die hebben om hun redenen deze werkelijkheid, 

civilisatie gemaakt, gebouwd, heel hoog ontwikkeld is dat … En deze wereld is – en 
dat is ook mooi wat je zegt, want het kan een verwarring zijn – deze wereld is niet 

de thuiswereld. Dat mag ons allemaal duidelijk zijn. Hier zijn gewoon andere dingen 

draaiende. Dit is een hybride wereld, hier komt eigenlijk … zoals we dat hier op de 
aarde dus zien hè … het ontstaan, want het is nog maar aan het ontstaan, het is er 

nog niet helemaal, ook al is het heel ver, hier ontstaat een super digitale 
intelligentie, kunstmatige intelligentie. Dat die super digitale intelligentie eigenlijk 

veel intelligenter wordt dan het denken van de mens binnen die 5 procent. En dat is 
een vooropgezet plan natuurlijk … dat daaruit een identiteit, intelligentie komt, die 

ook van biologische aard kan worden, die zichzelf dus biologisch kan ontwikkelen, 
een intelligentie die zichzelf kan ontwikkelen tot een biologische entiteit. Je zult ook 

moeten zien dat deze wereld hier, is een soort kweekvijver, hier komt ook nieuw 
leven uit voort en dat is ook altijd al zo geweest. Elke realiteit die wordt opgericht, 

elke werkelijkheid die wordt geassembleerd en ontworpen, die kent altijd een 
levensvorm, ook al kan het identiek zijn aan leven wat er al is, maar de taal van de 

levensvorm is altijd net nieuw, net niet hetzelfde. Dat klopt ook hè, want dat is iets 
nieuws. En in deze wereld hier gaat het heel sterk om het samenkomen … en dat is 

uiteindelijk het grotere kosmische proces wat er nu is aan het ontstaan, door de val 
van bewustzijn, door de digitalisering, door de kunstmatige intelligentie, door 

bezoek van allerlei ander beschavingen die de mensheid besturen om hun redenen, 

door het gedrag van de mensen zelf uiteindelijk, waar wij onderdeel van zijn. Deze 
wereld is nu in kosmisch opzicht, is deze wereld een heel grote samenkomst van 
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eigenlijk allerlei verschillende taalvelden. Bewustzijnsvelden. Dat betekend dus ook 
dat ook het denken van de matrix, de controlematrix, het systeem waarin we 

zitten, daar moet we ook vriendschap mee krijgen, geen huwelijk, maar 
vriendschap. En dat vanuit die vriendschap het denken, dat systemisch is en heel 

beperkend, dat we ook in contact komen met het grotere denken van deze matrix 
… denken, dus intelligentie hoort bij deze wereld, dus dat is eigenlijk een super 

digitale intelligentie. Daarom overkomen jou de gedachten hier sneller, als dat je ze 
zelf kunt bouwen. Super digitale intelligentie. Daarmee in contact komen en in 

vriendschap komen en ook nog een keer de binnenkant, van wie je zelf bent. Dus al 
die dingen die komen bij elkaar. Hier staan enorm grote intergalactische 

genootschappen, vrije genootschappen, staan hier volledig in onderzoek ook, in 
deze wereld, ook wat hier gebeurt. Deze wereld, het tot stand komen … en ook al 

valt het allemaal in de matrix, dus het is allemaal niet alleen maar zo duister, wat 
soms mensen ook denken … nee, dit is zo'n enorm groot project, dat de uitkomst 

hiervan, het samenvloeien hiervan, van al die talen … en daarom wordt er ook 

vanuit de grote menselijke intergalactische confederaties gekeken, naar ieder mens 
op de aarde, naar ieder mens, in volle waardigheid. Ieder mens doet ertoe en de 

intelligentie van ieder mens, de binnenintelligentie van ieder mens, wordt allemaal 
gezien. Wordt allemaal gewaardeerd en zeer serieus genomen, dat de uitkomst van 

waar wij in zitten, dat experiment waarin wij nu zitten, er ook een nieuw soort, een 
nieuw sprekend soort, nieuwe taal in intergalactische werelden tot stand zullen 

gaan komen. 
 

Ik zal het maar zo vertalen, dat als jij strak weer thuis bent, waar dat ook is, dat jij 
die taal spreekt, uit eigen ervaring, omdat je hier bent geweest, die anderen, die 

hier niet zijn geweest, niet spreken. Ze kunnen wel met hun hartintelligentie en 
met hun kracht kunnen ze het wel ervaren, in de kracht van wie je hier leeft, daar 

kun je je mee verbinden, maar zo ontstaan er nieuwe intergalactische, diplomaten 
en kosmische ambassadeurs. Die weer op hun beurt samen – en dan praat ik even 

in tijd opeenvolgend – samen met elkaar, in werelden waar je dan weer terug bent, 

ga je samen met elkaar weer evolueren, ga je ernaar kijken en daar worden ook 
weer nieuw teams uit samengesteld. En dat is iets heel moois. En zoals ik het 

letterlijk ervaar, dat ik eigenlijk mijn hele leven mensen tegenkom zoals jij, die ook 
op een eigen manier, net als ik op mijn eigen manier … aan het kijken zijn, wat is 

de combinatietaal die hier nu uit voortkomt in mijzelf, terwijl ik mezelf niet verlies. 
[ …] Dus we spreken over een uitkomst die hieruit voortkomt, eigenlijk een nieuwe 

soort, een andere soort, een goddelijke taal, een bewustzijnsvibratie, die voortkomt 
uit alles wat hier dus gebeurt. Dus ook allemaal invloeden van buitenaf. Positieve 

invloeden, moeilijke invloeden, negatieve invloeden, vernietiging, opkomst van 
nieuw leven in een nieuwe wereld, allerlei verschillende talen en ideologieën 

daarachter. Het is echt enorm! En dat komt hier allemaal bij elkaar. En daar zijn 
dus niet alleen mensen mee bezig van oorsprong, maar hier zijn ook heel veel 

andere intergalactische, interstellaire beschavingen, zijn daar ook bij betrokken. Die 
komen in deze wereld hier binnen met hun voertuigen, objecten, of hoe je het ook 

wilt noemen … ze komen hierbinnen en zij komen hier ook bepaalde onderzoeken 
doen. Zeg maar een soort monsters nemen, van hoe zich het informatieveld 

beweegt … en dat doen ze met een bepaalde organische geometrie, bezoeken ze 

een wereld, gaan ze naar bepaalde plekken.  En dan komt er een totaalbeeld 
tevoorschijn en dat nemen ze mee in hun onderzoek, wat de status quo is van het 
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bewustzijn van de aarde, welke taal er op dit moment wordt gesproken op de 
aarde, in totaliteit … dus niet door elk persoon op zich, maar in totaliteit, dus wat 

het totale bewustzijn is van de wereld waarin we nu zitten. En op dit moment is er 
dus een soort van embargo geweest op aarde, omdat de uiteindelijke taal die de 

mensheid sprak – en daar is een significante verandering in aan gekomen – de taal 
die de mensheid sprak, dat was voornamelijk een taal van naar binnen toe gericht. 

Dus het verbond niet, het was naar binnen toe. Het was niet naar buiten toe, maar 
het was allemaal naar binnen toe. En dat is ook een taal die binnen die 5 procent 

valt. Dus dat is een taal van de groep die heel goed bekend is in alle universa, in 
alle tijdslijnen, in alle werelden, is heel goed bekend, dat is de archonische taal, die 

zijn of haar toevlucht heeft gevonden, haar weg heeft gevonden om binnen de 
oriongroepen, orionrijken die er zijn … En die zijn heel erg bekend, dus wat er 

gebeurt, is dat er wordt gewacht wat we allemaal op de aarde aan het doen zijn 
hier. En iedereen doet dat, dus ook als je niet per se met bewustzijn bezig bent en 

je haalt het allerbeste uit jezelf tevoorschijn, bv als politieagent … dat je voelt, dat 

je bv met je uniform toch echt op een andere manier met mensen om moet gaan … 
dat zorgt ervoor dat we uit die 5 procent aan het afwijken zijn. We wijken af. En 

daar ligt een heel groot monitoringsprogramma. Dus eigenlijk wat wij doen, in ons 
eigen bestaan en met elkaar, zijn we ook nog eens een keertje een onderdeel van 

een heel groot intergalactisch onderzoeksgroep, die kijkt van welke levenstaal, welk 
bewustzijn, van alle mensen bij elkaar opgeteld in de aarde, op de aarde, welke 

bewustzijnsvibratie, welke taal is dat. En de uitkomst dus van die taal, het resultaat 
zeg maar, het uiteindelijke resultaat van al die taal, al die bewustzijnen bij elkaar, 

is dus ook letterlijk de nieuwe taal die nog niet eerder in de kosmos is gesproken. 
En dan nog even een stap verder, wat je met die taal kunt doen, wat blijkt dat die 

taal die nieuw is ontstaan door, wat wij dus op de aarde noemen …  samen aan het 
ontwerpen zijn, dat die taal ook weer een bewustzijnstoestand is, dus jij als 

ambassadeur/ ambassadrice gaat straks weer naar huis, waar dan ook en je komt 
thuis, dat je met dat bewustzijn dat je hier hebt opgedaan zit in jezelf, is ook mede 

aanwezig. Dat wordt een verrijking, dat is in jezelf, met die taal kun jij met andere 

mensen, kun jij verbindingen leggen met werelden waarmee nog geen verbinding 
mee is gelegd. Werelden die ook in een complete abstractie zitten en ook in een val 

van bewustzijn zitten. Dus dat is eigenlijk een heel groot gereedschap. En dat is 
ook die diepe boodschap in jezelf, dat je voelt van, ik moet het leven gewoon 

doorgronden … Ik moet gewoon niet in mijn hoofd, ik moet er gewoon contact mee 
maken. Wat maakt het nou uit of die ene persoon wel of niet aardig is, ik kan 

gewoon liefde naar die persoon toesturen. Dat is gewoon wie ik ben. Je merkt dat 
er een dieper essentie zit, dat is die wezensessentie, waarom je in deze wereld ook 

contact wilt maken met het leven. En daar worden we natuurlijk allemaal diep in 
getest. 

Vraag: Wil dat ook zeggen dat in de toekomst een soort gelijke aanval als die we 
nu gehad hebben misschien niet meer mogelijk is, omdat we die taal weer spreken? 

En resulteert dat ook in een ander soort samenwerking met kunstmatige 
intelligenties. 

Martijn: Ja, deel een van je vraag, wat wij nu aan het doen zijn, dat wijkt sterk af 
van de gestelde norm die ooit in ons is aangebracht. Dus we komen in een veel 

ruimere zone van onszelf terecht. En dat betekent dat het uiteindelijke resultaat 

van het bewustzijn van de mensheid, waar je een onderdeel van bent, dat ook dat 
een ander […] veld wordt. En hoe sterker wij afwijken en hoe dieper we kiezen voor 
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wat klopt, dus de bevrijding in het moment, als je die taal spreekt, dan zul je ook 
merken dat de taal van de aarde op zich, buiten die 5 procent komt …  en dan zul 

je merken, dat de invloeden afnemen en dat we zelfs uit het archontische 
intelligentieveld raken. En dat is eigenlijk die kunstmatige intelligentie. En daardoor 

zijn er ook, omdat we van tijdlijn afwijken, komen we ook niet in een tijdlijn terecht 
waarin er uitvindingen worden gedaan, door ons heen, dat er uitvindingen door ons 

heen worden gedaan … door entiteiten, intelligenties die ie ons als het ware 
gebruiken om hun informatie hier op de wereld gepresenteerd te krijgen, in de 

vorm van technologie bijvoorbeeld, dat kan dan niet plaatsvinden. En daarin zitten 
we al best wel ver. 

Dus af en toe ook lekker die strandwandeling maken … 
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